
 
 

Bestyrelses møde 26-05-2019 

Tilstede er: 
Mikkel Henriksen 
Johnny Frandsen 
Katja Nielsen 
Susan Stryg 
Stine Skjødt 
Tina Frederiksen 
 
Referent  
Mikkel Henriksen  

 

• Økonomi 

Der er foreløbigt et underskud på 1.246,16 på grund af support på hjemmeside. Der står lige nu 73.051,53 
kr. Der er pt 57 medlemmer. der diskuteres betalingsløsninger til Maine Coon Klubben (paypal og 
mobilepay Stine undersøger muligheder).  Det aftales at der laves to kasser til standen med henholdsvis 
200 kr. i hver. 

 

• Papirer fra banken 

Stine har rykket banken, men endnu ikke modtaget papirer til underskrift. Stine undersøger muligheden for 
at skifte bank da den er ret dyr i gebyrer. 

 
Gennemgang af referat fra sidste gang 

• etu dyrekassen - Agria 

Er for dyr i forhold til Agria og dækningen er mindre god i forhold andre forsikringer, derfor kan Maine 
Coon klubben ikke forsvare at anbefale denne forsikring. 
Agria vil gerne holde et foredrag omkring forsikringer. Susan drøfter med Agria omkring præmier til 
dommerens bedste samt andre præmier. 

 

• Hovedsponsor 

Mangler stadig svar samt vi forhører os hos Hill’s 
 

• Pitstop/Pelspleje 

Tina har snakket med Pitstop for pets omkring at holde foredrag omkring pelspleje og de har sagt ja tak. 
Der skal mindst være 10 fra hver sin husstand og koster 50 kr. pr. person. 

 

• Aktiviteter og Arrangementer 

Arrangement om tænder droppes da det er blevet for dyrt. 
 
Susan har kontaktet Ølby dyrehospital om et arrangement 
om ting som man kan rage til sig af sygdomme og hvad man så gør plus fertilitet og eventuelle sygdomme i 
den forbindelse. Eventuelt også om Vacciner. 



 
 

 
 
 
Johnny har kontaktet Givskud Zoo for at høre om muligheden for at arrangere en tur i parken. Arrangement 
er for dyrt. Johnny undersøger muligheden for at besøge Skærup zoo. 
 
Der snakkes om at lave en form for banko. Susan forhører sig hos en af hendes bekendte om lokaler på 
Sjælland. Stine undersøger om der er andre muligheder for lokation. (23. november). Alle får til opgave at 
finde sponsorer til banko. Tina er tovholder på banko. 
 
Vi vælger at droppe at have stand med på Racekattens udstillinger da vi skal betale stand leje og ikke må 
have katte i standen. Og da racekatten har gå hjem pas, er der ingen mennesker tilbage under Best in show, 
hvor der normalt er mange der kommer forbi standen. Hvilket også besværliggøre at afholde dommerens 
bedste da folk skal ud af hallen. 

 

• Hjemmesiden  

Jo mere der rettes på hjemmeside jo flere ukendte fejl dukker der op. Der skal laves en vejledning til 
hjemmeside så medlemmerne for en guide til anvendelse af funktioner. Mikkel hør DARAK om det vil være 
okay, at vi bruger deres kode i forhold til udvikling af ny hjemmeside. Katja gør alt hvad hun kan for at 
holde den nuværende kørende til vi er klar med en ny. 

 

• Kommunikation 

Vi vil gerne væk fra at Facebook bliver brugt til kommunikation og tilbage til at kommunikere på mail der 
skal oprettes en ny mail tråd hvis man skifter emne. Der oprettes et fælles drev på google drev som alle kan 
arbejde på. Der laves et Messenger møde efter behov. 
 

• Standen 

Der købes et campingbord da standen deles op i en stand øst og en stand vest og dette er en billig og god 
løsning. Dette frigør omkostninger i forbindelse med broen. De forskellige aktiver er delt ligeligt mellem de 
to stande. 

 

• Salg i stand 

teaser til stand Johnny bestiller 40 stk. så der er 20 til hver stand. Der bliver diskuteret flere forskellige 
produkter der kan sælges i standen.  
 

• Vesten 

Der arbejdes videre med vesten. Det nærmer sig at vesten er på vej. 
 
Tak for idag... 
 


